Power of Attorney

We, the undersigned ………………...………………..
Our address at: …………………………….…………

………................................................................................
hereby appoint Nada SAMIA, &/ OR Youssef AMAR and/or Roger TANIOS – LEBANON, Zouk Mosbeh Adonis Sector Nb. 3 Al Wadi Street Nb 40, Androuss and Choufany Bldg No. 16 Fifth Floor, 

To be our true and lawful agents and attorneys to do and perform the following acts and deeds on our behalf:

1. To file, register and renew our patents, industrial designs, trademarks, copyrights and neighboring rights, franchise licenses, technology transfer licenses, commercial and distribution agencies and domain names and to record all changes and dispositions affecting these matters.

2. To prepare, sign and file all documents and information required by the competent authorities for registration, renewal and protection of the said rights and transactions.

3. To prepare, file and follow-up arguments, appeals, oppositions and counterstatements with all competent administrative and judicial authorities.

4. To initiate and pursue complaints, civil suits and criminal actions with the competent administrative governmental authorities and courts of law of all types and grades to protect our proprietary rights in patents, designs, trademarks, copyrights and neighbouring rights, franchise licenses, technology transfer licenses, commercial and distribution agencies and domain names.

5. To receive and serve summons, appeal and execute decisions and judgments, pay official fees, receive and deliver amounts, conduct negotiations and accept conciliations and settlements.

6. To appoint any person they consider suitable to perform all or any part of the foregoing powers and authorities.

This Power of Attorney supercedes and cancels all previous Powers of Attorney, which we may have issued in respect of the same matters.

Issued at:...................……….., this:………………….

Name:…………………………………………………

Signature:……………………………………………..
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Darras & Hijazi IP

simply signed and stamped with the Corporate Seal.

توكيل
نحن الموقعون أدناه  .........................................
عنواننا.......................................................................................................................
بهذا نعين ندى سميا و/ أو يوسف عمار و/أو روجيه  طانيوس  _ لبنان، ذوق مصبح أدونيس قطاع رقم 3 شارع الوادي رقم  40، مبنى  أندراوس وشوفاني رقم 16. الطابق الخامس.
 وكلاء عنا وممثلين لنا للقيام بما يلي:

1 -
 إيداع وتسجيل وتجديد براءات الاختراع والنماذج الصناعية  والعلامات التجارية و حقوق المؤلف و الحقوق المجاورة و تراخيص الامتياز و نقل التقنية و عقود الوكالات التجارية و التوزيع و أسماء المواقع على الإنترنت وقيد كافة التغييرات و التصرفات التي تطرأ على هذه الأمور.
2 -
 إعداد وتوقيع وإيداع كافة المستندات والبيانات المطلوبة لدى الجهات المختصة فيما يتعلق بتسجيل وتجديد وحماية الحقوق و المعاملات المذكورة.
3- 
إعداد وإيداع ومتابعة التظلمات والاعتراضات و الردود على الاعتراضات أمام الجهات الإدارية والقضائية المختصة.

4 - 
إقامة ومباشرة الشكاوى والدعاوى المدنية والجنائية نيابة عنا أمام الجهات الإدارية الحكومية و المحاكم  القضائية المختصة بكافة أنواعها ودرجاتها لحماية حقوقنا في براءات الاختراع والنماذج الصناعية والعلامات التجارية و حقوق المؤلف و الحقوق المجاورة و تراخيص الامتياز و نقل التقنية و عقود الوكالات التجارية و التوزيع و أسماء المواقع على الإنترنت.

5 - 
استلام وتسليم التبليغات واستئناف القرارات و الأحكام وتنفيذها  ودفع الرسوم وقبض وتسليم المبالغ والتفاوض وقبول الصلح والتسويات. 
6 -
تعيين أي شخص آخر يرونه مناسباً للاضطلاع بكل أو أي من الصلاحيات والسلطات الواردة في هذا التوكيل.

يبطل و يلغي هذا التوكيل كافة التوكيلات السابقة التي ربما صدرت فيما يتصل بذات الأمور المذكورة. 

صدر في :.................... بتاريخ:.....................

الاسم:

التوقيع:

